
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 23. januar 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 19 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 19:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen ikke har valgt at stille krav til 

indretning af lokaler. Og er ministeren indstillet på at indføre regler om 

lokaleindretning for virksomheder, der fjerner tatoveringer med laser?” 

 

Svar: 

Jeg mener ikke, at der er grundlag for at stille særskilte krav til lokaleindretning for 

virksomheder, der foretager fjernelse af tatoveringer med laser efter den foreslåede 

lov.  

 

Jeg kan herudover henvise til min besvarelse af spørgsmål nr. 4 (L 128 – Forslag til lov 

om fjernelse af tatovering med laser). 
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